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Millors dades sanitàries i econòmiques

  

Les dades de la covid-19 han baixat al nostre municipi a nivells que ens permeten recuperar força
normalitat. Això, i un estiu on també les dades del turisme han millorat substancialment, ens permet ser
optimistes cara els propers mesos i sobretot per l’estiu del 2022.

Per l’equip de govern no ha estat fàcil la gestió de la crisi. Però, vist amb la perspectiva, ara es pot
comprovar que la majoria d’accions fetes, amb voluntat de preservar la salut dels ciutadans, van ser
molt encertades.

Afrontem un hivern amb optimisme perquè la gent té ganes de recuperar sensacions oblidades. Les
terrasses tornen a estar plenes, els actes culturals i esportius tenen una gran acollida i la muntanya s’ha
tornat a omplir. Aquesta reactivació es complementarà els pròxims mesos amb els primers resultats del
Pla de Sostenibilitat que ha de servir per millorar el municipi com a destinació turística, amb més d’una
vintena de projectes. També ha començat la millora integral del carrer de Fàtima.

Ara tornem a preparar les ordenances fiscals pel 2022 i s’han fet amb el mateix criteri d’anys anteriors,
amb contenció i sense augmentar la pressió fiscal dels ciutadans. Al contrari, les bonificacions per
l’adquisició de cotxes elèctrics, híbrids o de baixes emissions es mantenen igual, així com la reducció de
l’IBI si s’instal·len plaques solars. La concessió de la Bandera Verda que ens reivindica com un dels
municipis que més recicla vidre de l’Estat va en aquest aspecte. Si volem lluitar contra el canvi climàtic,
aquests petits esforços de tots en seran una eina essencial.
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